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Utvalg: Kommunestyret 

Møtested: Kommunestyresalen, Sunndal rådhus 

Dato: 05.10.2016 

Tidspunkt: 10:00 – 14:55 

 

Følgende faste medlemmer møtte: 

Navn Funksjon Representerer 

Ståle Refstie Ordfører AP 

Janne Merete Rimstad Seljebø Medlem AP 

Bjørn Røkkum Medlem AP 

Anisa Ali Aden Medlem AP 

Lusie Gjersvoll Medlem AP 

Malene Aaram Vike Medlem AP 

Trygve Stavik Medlem AP 

Jonny Meland Medlem AP 

Jorunn Ellinor Silseth Medlem AP 

Arne Magne Rønningen Medlem AP 

Erling Outzen Medlem SV 

Jonas Bjørnson Koksvik Medlem SV 

Arne Christen Drøpping Medlem KRF 

Synnøve Helland Medlem SP 

Jørgen Inge Singsdal Medlem SP 

Einar Mo Medlem SP 

Tone Hustad Medlem H 

Stig Rune Andreassen Medlem FRP 

Erling Rød Medlem FRP 

 

Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 

Navn Funksjon Representerer 

May Jorid Strand Medlem AP 

Eystein Endreson Opdøl Medlem SP 

Lill-Elin Vangen Medlem FRP 

Bjørn Flemmen Steinland Medlem AP 

Marit Selfors Isaksen Medlem AP 



Sander Løken Berntsen Medlem AP 

Edgar Normann Gundersen Medlem AP 

Maja Solli Medlem V 

 

Følgende varamedlemmer møtte: 

Navn Møtte for Representerer 

Ole-Anders Andreassen May Jorid Strand AP 

Laila Rønningen Bjørn Flemmen Steinland AP 

Arve Baade Edgar Normann Gundersen AP 

Linn Rødset Marit Selfors Isaksen AP 

Anders Johnsen Sander Løken Berntsen AP 

Marit Hjellmo Eystein Endreson Opdøl SP 

Steinar Husby Maja Solli V 

Leif Oddmund Meisingseth Lill-Elin Vangen FRP 

 

Merknader 

 

Til dagsorden: 

Representanten Erling Rød, FrP, uttrykte misnøye med at saken om Eierskapsmelding for 

Sunndal kommune ikke forelå til behandling på dette møtet.  Saken ble annonsert i lokalavisene, 

men ble trukket av administrasjonen før utsending av møteinnkallingen.  Rådmann Randi Dyrnes 

forklarte dette med at saken ikke var tilstrekkelig utredet og var dessverre ikke klar til behandling. 

 

Ordføreren orienterte: 

- Integreringsminister Sylvi Listhaug kommer til Sunndal fredag 7. oktober og skal møte 

kommuneledelsen og representanter fra innvandrertjenesten. 

- NVE har kommet med en rapport om fare- og risikoklassifisering av ustabile fjellparti, der 

Sunndal er nevnt.  Det er snakk om to områder i Sunndal som anses som objekter med 

liten eller ingen oppfølging.  Rapporten blir presentert i Midsund i dag, 5. oktober.   

 

Presentasjon av nyansatte tjenesteledere: 

Andrea Fivelstad, økonomisjef, og Anne Guri Aase, plansjef, presenterte seg for kommunestyret.  

Aase tiltrer som plansjef fra 1. november. 

 

Habilitetsvurderinger: 

Sak 61/16: Representanten Steinar Husby ble erklært inhabil med bakgrunn i at hans far er part i 

saken, jf. Forvaltningslovens 6, 1. ledd b). 

 

Sak 63/16: Følgende representanter ble erklært inhabil i saken: 

- Representanten Erling Rød ble erklært inhabil med bakgrunn i at han sitter i styret for 

Sunndal Næringseiendom, som har vært involvert i saken, jf. Forvaltningslovens § 6, 2. 

ledd. 



- Representantene Bjørn Røkkum og Marit Hjellmo ble erklært inhabil med bakgrunn i at de 

er ansatt i henholdsvis kommunalteknisk tjeneste og plan-, miljø- og næringstjenesten, jf. 

Forvaltningslovens § 6, 2. ledd. 

 

Sak 65/16: Følgende representanter ble erklært inhabil i saken på bakgrunn av at de sitter i styre 

for selskap som kan være aktuelle for selskapskontroll, jf. forvaltningslovens § 6, 2. ledd: 

- Representanten Erling Rød ble erklært inhabil med bakgrunn i at han sitter i styret for 

Sunndal Næringseiendom.   

- Ordfører Ståle Refstie ble erklært inhabil med bakgrunn i at han sitter som styreleder i 

Sunndal Næringsselskap.   

- Representanten Jorunn Silseth ble erklært inhabil med bakgrunn i at hun sitter som 

varamedlem i styret for Todalsfjordprosjektet.   

 

Orienteringssaker: 

- Assisterende rådmann Harriet Berntsen orienterte om Fylkesmannen i Møre og 

Romsdal sin innstilling til kommunereformen. 

- Tove-Lise Torve, styreleder, orienterte om virksomheten i Trollheim AS. 

 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn Stilling 

Randi Dyrnes Rådmann – deltok under hele møtet 

Harriet Berntsen Ass. Rådmann – deltok under spørrehalvtimen, 

orienteringssakene og behandlingen av sak 59/16 og sak 

63/16 

Andrea Fivelstad Økonomisjef – deltok under spørrehalvtimen og 

behandlingen av sak 63/16 – 65/16 

Anne Guri Aase Påtroppende plansjef – deltok under spørrehalvtimen, 

orienteringssakene og behandlingen av sak 59/16 -  

Jan Erik Holthe Eiendomssjef – deltok under spørrehalvtimen 

Eilif M. Lervik Teknisk sjef – deltok under spørrehalvtimen og 

behandlingen av sak 63/16 

Bente Mosbakk Sjef for innvandrertjenesten – deltok under 

spørrehalvtimen, orienteringssakene og behandlingen av 

sak 59/16 

Ole Magne Ansnes Kultursjef – deltok under spørrehalvtimen 

Kari Korsnes Helsesjef – deltok under spørrehalvtimen, 

orienteringssakene og behandlingen av sak 59/16 

Hilde Andersen Rådgiver, grunnskoletjenesten – deltok under 

behandlingen av sak 59/16 

Berit Skjevling Planlegger – deltok under behandlingen av sak 61/16 



Bjørn Sæther Rådgiver, plan-, miljø- og næringstjenesten – deltok 

under behandlingen av sak 62/16 

Tarald Thorshov Rådgiver, plan-, miljø- og næringstjenesten – deltok 

under behandlingen av sak 62/16 

Ingemar Andersson Kulturskolerektor – deltok under behandlingen av sak 

66/16 

 

Andre som møtte: 

Navn Stilling 

Knut Haugen Rådmann i Surnadal kommune – deltok under 

behandlingen av sak 63/16 

 

 

Møteprotokollen er ført av: 

_______________________ 

Brit H. Resell 

møtesekretær 

 

Underskrift: 

Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført i møteboka, er i samsvar med det som ble 

vedtatt på møtet. 

______________________ ______________________ _______________________ 

          Jorunn Silseth        Ståle Refstie     Arne Christen Drøpping 

              ordfører 

  



Saksliste 
Utvalgs-

saksnr 

Innhold Unntatt 

offentlighet 

Arkiv- 

saksnr 

  

Saker til behandling 

  

PS 59/16 Samordningsprosjektet  2015/1786 

PS 60/16 Tilbudsstruktur for videregående opplæring i Møre og 

Romsdal - uttalelse 

 2016/16185 

PS 61/16 Reguleringsplan for Øksendalsøra - 

kommunehusområdet - klagebehandling 

 2011/874 

PS 62/16 Forvaltningsplan for store rovdyr i region 6 - Melding 

om revidering - innspill til oppstartsmeldingen 

 2016/15897 

PS 63/16 Kontrollutvalget i Sunndal - Bygging av ny 

ambulansestasjon på Sunndalsøra - utbetaling av 

tilskudd 

 2012/1277 

PS 64/16 Kontrollutvalget i Sunndal - Plan for 

forvaltningsrevisjon 2016-2019 

 2016/16308 

PS 65/16 Kontrollutvalget i Sunndal - Plan for selskapskontroll 

for Sunndal kommune 2016-2019 

 2016/14937 

PS 66/16 Godkjenning av nasjonal rammeplan for kulturskolen  2016/16013 

PS 67/16 Søknad om godkjenning av økt avgift for bomvegen 

Steinbrua - Stortela i Grødalen 

 2016/15531 

  

Referatsaker 

  

RS 42/16 Orientering om endringer i valgloven - ikrafttredelse 

01.07.2016 

 2008/2517 

RS 43/16 Stortingsvalget og sametingsvalget 2017 - fastsetting 

av valgdag 

 2015/2062 

RS 44/16 Protokoll fra generalforsamling i Trollheim AS 

31.05.2016 

 2008/1272 

RS 45/16 Innbydelse til styringsgruppe - Politiet Møre og 

Romsdal 

 2014/1881 

RS 46/16 Rettet protokoll fra generalforsamlingen i Samspleis 

AS 20.04.2016 

 2008/829 

RS 47/16 Protokoll fra havnerådsmøte 21.12.2015  2009/1167 

RS 48/16 Protokoll fra havnerådsmøte 27.05.2016  2009/1167 

RS 49/16 Artikkel i Kommunal Rapport 08.09.2016 - Vurdering 

av Sunndal kommunes årsmelding 2015 

 2016/14906 



RS 50/16 Referat fra møte i politimesterens utvidede 

styringsgruppe 19.09.2016 

 2014/1881 

RS 51/16 Protokoll fra møte 4/16 i kontrollutvalget i Sunndal 

22.09.2016 

 2008/262 

 

 

  



Saker til behandling 

PS 59/16 Samordningsprosjektet 

Rådmannens innstilling 

Habilitering, rehabilitering, individuell plan og koordinator. 

Gjeldende modell for habilitering og rehabilitering med tilhørende rutiner revideres i tråd med 

innspill og tiltak foreslått i rapport fra arbeidsgruppe 1 og innspill/forslag om tiltak fra 

prosjektgruppa, referansegruppa og koordinatorer. Modellen for habilitering og rehabilitering 

skal være ferdig revidert inne utgangen av juni 2017. 

 

Utvelgelse av koordinator skal tilpasses brukerens behov og ønsker. Tjenestesjef avgjør hvilke 

ansatte i egen tjeneste som kan få koordinatoroppdrag og Koordinerende enhet utnevner 

koordinatorer blant disse. 

 

Det åpnes for at ansatte kan frikjøpes til koordinatoroppgaver. Styringsteamet gjør innstilling 

om frikjøp for koordinatorer og den enkelte tjenestesjef avgjør for sine ansatte. 

 

Styringsteamet gis ansvaret for å følge opp vedtaket og legger frem sak om gjennomføringen, 

inkludert plan for evaluering, til Kommunestyrets innen juni 2017. 

 

Organisering av et helhetlig opplærings- og avlastningstilbud for barn og unge, med barnet 

og familien i fokus. 

For å sikre et tilpasset og likeverdig opplæringstilbud for elever med store og sammensatte 

vansker, bygges et tilbygg til Sande skole tilpasset behov hos målgruppen. Lokalene må 

utformes med tanke på å imøtekomme elevenes særlige fysiske behov, behov for skjerming av 

stell, spesialundervisning, trening og hvile, med utstyrslager for hjelpemidler og med 

nødvendige HMS-hjelpemidler for personalet. Arealet skal integreres slik at det gir enkel 

atkomst til skolens klasserom og SFO. 

 

Det nye lokalet bygges med tanke på flerbruk, for å sikre et helhetlig og samordnet tilbud for 

barn og unge, med skreddersøm og god samordning på tvers av tjenesteenhetene grunnskole, 

barnehage, pleie- og omsorg, NAV og kultur. Det etableres en avlastningsbolig i tilknytning til 

skolelokalene. Samlet areal skal være disponibelt for målgruppen hele døgnet, alle dager i året. 

Dette for å legge til rette for et helthetlig tilbud og for å unngå unødig transport og 

logistikkutfordringer.  

 

Et helhetlig tilbud skal sikre individuell tilpasning og integrering, samt legge til rette for å skape 

relasjoner og bygge nettverk for framtida. Samordning av tjenestetilbudet skal sikre fellesskap 

og tilhørighet for alle barn og unge med sammensatte og omfattende behov og at familiens 

behov for avlastning er ivaretatt.  

 

Elever i målgruppa skal tilhøre sin klasse og fellesskapet i det ordinære skoletilbudet ved Sande 

skole i tråd med Opplæringslova. Tilpasset deltakelse i opplæring og aktiviteter sammen med 

klassen og skolen skal være i henhold til den enkelte elevs sakkyndig vurdering, enkeltvedtak 

om spesialundervisning og individuelle opplæringsplan. Det skal arbeides for at også 

videregående opplæring blir en del av tilbudet for målgruppa. 

 

Det opprettes et team på tvers av tjenesteenhetene, med ansvar for det helhetlige tjenestetilbudet 

til barnet/ungdommen i skoletiden og i- og utenfor barnehage- og skoletid. Et større og sterkere 



fagmiljø skal sørge for samordning og bedre kvalitet i de samlede tjenestene. Kultur- og 

fritidstilbud og støttekontaktordningen skal sees i sammenheng med de øvrige tilbudene.  

 

Et samordnet tilbud skal gi lavere driftskostnader enn dagens organisering på grunn av 

stordriftsfordeler i forhold til lokaler, utstyr og personale. Det må tas høyde for et sannsynligvis 

udekt behov vil bli synlig og dermed gi en økning i omfanget av tjenester. 

 

Rådmannen får ansvar for å utarbeide plan for videre arbeid gjennom et trepartssamarbeid. Det 

skal legges frem sak med forslag til gjennomføring for Kommunestyret første halvår 2017.  

 

Psykisk helsearbeid for barn og unge 

Helse- og barneverntjenesten gis det overordnede ansvaret for å følge opp og koordinere videre 

arbeid, følge opp foreslåtte tiltak og utarbeide temaplan for barn og unges psykiske helse. 

Rapport fra arbeidsgruppe 3 og uttale fra referansegruppe 3 skal ligge til grunn for videre 

arbeidet, og Samordningsenheten skal involveres i arbeidet. 

 

Psykisk helsearbeid for barn og unge skal forankres i tjenestenes årsplaner. 

 

Et lavterskeltilbud må utredes videre, det må blant annet sikres at et tilbudet er i tråd med 

gjeldene lovverk. Rådmannen gis ansvar for videre utredning. 

 

Arbeidet skal startes opp høsten 2016. Helsesjefen rapporterer om fremdrift i arbeidet til OO-

utvalget halvårlig. 

 

Behandling i Oppvekst- og omsorgsutvalget - 21.09.2016  

Oppvekst- og omsorgsutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 

 

Oppvekst- og omsorgsutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret: 

Habilitering, rehabilitering, individuell plan og koordinator. 

Gjeldende modell for habilitering og rehabilitering med tilhørende rutiner revideres i tråd med 

innspill og tiltak foreslått i rapport fra arbeidsgruppe 1 og innspill/forslag om tiltak fra 

prosjektgruppa, referansegruppa og koordinatorer. Modellen for habilitering og rehabilitering 

skal være ferdig revidert inne utgangen av juni 2017. 

 

Utvelgelse av koordinator skal tilpasses brukerens behov og ønsker. Tjenestesjef avgjør hvilke 

ansatte i egen tjeneste som kan få koordinatoroppdrag og Koordinerende enhet utnevner 

koordinatorer blant disse. 

 

Det åpnes for at ansatte kan frikjøpes til koordinatoroppgaver. Styringsteamet gjør innstilling 

om frikjøp for koordinatorer og den enkelte tjenestesjef avgjør for sine ansatte. 

 

Styringsteamet gis ansvaret for å følge opp vedtaket og legger frem sak om gjennomføringen, 

inkludert plan for evaluering, til Kommunestyrets innen juni 2017. 

 



Organisering av et helhetlig opplærings- og avlastningstilbud for barn og unge, med barnet 

og familien i fokus. 

For å sikre et tilpasset og likeverdig opplæringstilbud for elever med store og sammensatte 

vansker, bygges et tilbygg til Sande skole tilpasset behov hos målgruppen. Lokalene må 

utformes med tanke på å imøtekomme elevenes særlige fysiske behov, behov for skjerming av 

stell, spesialundervisning, trening og hvile, med utstyrslager for hjelpemidler og med 

nødvendige HMS-hjelpemidler for personalet. Arealet skal integreres slik at det gir enkel 

atkomst til skolens klasserom og SFO. 

 

Det nye lokalet bygges med tanke på flerbruk, for å sikre et helhetlig og samordnet tilbud for 

barn og unge, med skreddersøm og god samordning på tvers av tjenesteenhetene grunnskole, 

barnehage, pleie- og omsorg, NAV og kultur. Det etableres en avlastningsbolig i tilknytning til 

skolelokalene. Samlet areal skal være disponibelt for målgruppen hele døgnet, alle dager i året. 

Dette for å legge til rette for et helthetlig tilbud og for å unngå unødig transport og 

logistikkutfordringer.  

 

Et helhetlig tilbud skal sikre individuell tilpasning og integrering, samt legge til rette for å skape 

relasjoner og bygge nettverk for framtida. Samordning av tjenestetilbudet skal sikre fellesskap 

og tilhørighet for alle barn og unge med sammensatte og omfattende behov og at familiens 

behov for avlastning er ivaretatt.  

 

Elever i målgruppa skal tilhøre sin klasse og fellesskapet i det ordinære skoletilbudet ved Sande 

skole i tråd med Opplæringslova. Tilpasset deltakelse i opplæring og aktiviteter sammen med 

klassen og skolen skal være i henhold til den enkelte elevs sakkyndig vurdering, enkeltvedtak 

om spesialundervisning og individuelle opplæringsplan. Det skal arbeides for at også 

videregående opplæring blir en del av tilbudet for målgruppa. 

 

Det opprettes et team på tvers av tjenesteenhetene, med ansvar for det helhetlige tjenestetilbudet 

til barnet/ungdommen i skoletiden og i- og utenfor barnehage- og skoletid. Et større og sterkere 

fagmiljø skal sørge for samordning og bedre kvalitet i de samlede tjenestene. Kultur- og 

fritidstilbud og støttekontaktordningen skal sees i sammenheng med de øvrige tilbudene.  

 

Et samordnet tilbud skal gi lavere driftskostnader enn dagens organisering på grunn av 

stordriftsfordeler i forhold til lokaler, utstyr og personale. Det må tas høyde for et sannsynligvis 

udekt behov vil bli synlig og dermed gi en økning i omfanget av tjenester. 

 

Rådmannen får ansvar for å utarbeide plan for videre arbeid gjennom et trepartssamarbeid. Det 

skal legges frem sak med forslag til gjennomføring for Kommunestyret første halvår 2017.  

Psykisk helsearbeid for barn og unge 

Helse- og barneverntjenesten gis det overordnede ansvaret for å følge opp og koordinere videre 

arbeid, følge opp foreslåtte tiltak og utarbeide temaplan for barn og unges psykiske helse. 

Rapport fra arbeidsgruppe 3 og uttale fra referansegruppe 3 skal ligge til grunn for videre 

arbeidet, og Samordningsenheten skal involveres i arbeidet. 

 

Psykisk helsearbeid for barn og unge skal forankres i tjenestenes årsplaner. 

 

Et lavterskeltilbud må utredes videre, det må blant annet sikres at et tilbudet er i tråd med 

gjeldene lovverk. Rådmannen gis ansvar for videre utredning. 

 



Arbeidet skal startes opp høsten 2016. Helsesjefen rapporterer om fremdrift i arbeidet til OO-

utvalget halvårlig. 

 

Behandling i Kommunestyret - 05.10.2016  

Rådmann Randi Dyrnes og prosjektleder Hilde Andersen orienterte innledningsvis om prosjektet. 

 

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende forslag til tillegg (understreket): 

«Del 2 

For å sikre et tilpasset ….. osv. utredes et tilbygg …. osv.» 

 

VOTERING: 

Det ble først votert over forslaget fra Erling Rød, som ble enstemmig vedtatt. 

Deretter ble det votert over innstillingen fra oppvekst- og omsorgsutvalget med den vedtatte 

endringen, som ble enstemmig vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

Habilitering, rehabilitering, individuell plan og koordinator. 

Gjeldende modell for habilitering og rehabilitering med tilhørende rutiner revideres i tråd med 
innspill og tiltak foreslått i rapport fra arbeidsgruppe 1 og innspill/forslag om tiltak fra 
prosjektgruppa, referansegruppa og koordinatorer. Modellen for habilitering og rehabilitering 
skal være ferdig revidert inne utgangen av juni 2017. 
 
Utvelgelse av koordinator skal tilpasses brukerens behov og ønsker. Tjenestesjef avgjør hvilke 
ansatte i egen tjeneste som kan få koordinatoroppdrag og Koordinerende enhet utnevner 
koordinatorer blant disse. 
 
Det åpnes for at ansatte kan frikjøpes til koordinatoroppgaver. Styringsteamet gjør innstilling 
om frikjøp for koordinatorer og den enkelte tjenestesjef avgjør for sine ansatte. 
 
Styringsteamet gis ansvaret for å følge opp vedtaket og legger frem sak om gjennomføringen, 
inkludert plan for evaluering, til Kommunestyrets innen juni 2017. 
 

Organisering av et helhetlig opplærings- og avlastningstilbud for barn og unge, med barnet 
og familien i fokus. 

For å sikre et tilpasset og likeverdig opplæringstilbud for elever med store og sammensatte 
vansker, utredes et tilbygg til Sande skole tilpasset behov hos målgruppen. Lokalene må 
utformes med tanke på å imøtekomme elevenes særlige fysiske behov, behov for skjerming av 
stell, spesialundervisning, trening og hvile, med utstyrslager for hjelpemidler og med 



nødvendige HMS-hjelpemidler for personalet. Arealet skal integreres slik at det gir enkel 
atkomst til skolens klasserom og SFO. 
 
Det nye lokalet bygges med tanke på flerbruk, for å sikre et helhetlig og samordnet tilbud for 
barn og unge, med skreddersøm og god samordning på tvers av tjenesteenhetene grunnskole, 
barnehage, pleie- og omsorg, NAV og kultur. Det etableres en avlastningsbolig i tilknytning til 
skolelokalene. Samlet areal skal være disponibelt for målgruppen hele døgnet, alle dager i året. 
Dette for å legge til rette for et helthetlig tilbud og for å unngå unødig transport og 
logistikkutfordringer.  
 
Et helhetlig tilbud skal sikre individuell tilpasning og integrering, samt legge til rette for å skape 
relasjoner og bygge nettverk for framtida. Samordning av tjenestetilbudet skal sikre fellesskap 
og tilhørighet for alle barn og unge med sammensatte og omfattende behov og at familiens 
behov for avlastning er ivaretatt.  
 
Elever i målgruppa skal tilhøre sin klasse og fellesskapet i det ordinære skoletilbudet ved Sande 
skole i tråd med Opplæringslova. Tilpasset deltakelse i opplæring og aktiviteter sammen med 
klassen og skolen skal være i henhold til den enkelte elevs sakkyndig vurdering, enkeltvedtak 
om spesialundervisning og individuelle opplæringsplan. Det skal arbeides for at også 
videregående opplæring blir en del av tilbudet for målgruppa. 
 
Det opprettes et team på tvers av tjenesteenhetene, med ansvar for det helhetlige 
tjenestetilbudet til barnet/ungdommen i skoletiden og i- og utenfor barnehage- og skoletid. Et 
større og sterkere fagmiljø skal sørge for samordning og bedre kvalitet i de samlede tjenestene. 
Kultur- og fritidstilbud og støttekontaktordningen skal sees i sammenheng med de øvrige 
tilbudene.  
 
Et samordnet tilbud skal gi lavere driftskostnader enn dagens organisering på grunn av 
stordriftsfordeler i forhold til lokaler, utstyr og personale. Det må tas høyde for et sannsynligvis 
udekt behov vil bli synlig og dermed gi en økning i omfanget av tjenester. 
 
Rådmannen får ansvar for å utarbeide plan for videre arbeid gjennom et trepartssamarbeid. 
Det skal legges frem sak med forslag til gjennomføring for Kommunestyret første halvår 2017.  

Psykisk helsearbeid for barn og unge 

Helse- og barneverntjenesten gis det overordnede ansvaret for å følge opp og koordinere 

videre arbeid, følge opp foreslåtte tiltak og utarbeide temaplan for barn og unges psykiske 

helse. 

Rapport fra arbeidsgruppe 3 og uttale fra referansegruppe 3 skal ligge til grunn for videre 

arbeidet, og Samordningsenheten skal involveres i arbeidet. 

 

Psykisk helsearbeid for barn og unge skal forankres i tjenestenes årsplaner. 

 

Et lavterskeltilbud må utredes videre, det må blant annet sikres at et tilbudet er i tråd med 

gjeldene lovverk. Rådmannen gis ansvar for videre utredning. 

 

Arbeidet skal startes opp høsten 2016. Helsesjefen rapporterer om fremdrift i arbeidet til OO-

utvalget halvårlig. 



 

 

 

 

PS 60/16 Tilbudsstruktur for videregående opplæring i Møre og Romsdal - 
uttalelse 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommune avgir slik uttale til høringsdokumentet «Tilbodsstruktur for vidaregåande 

opplæring i Møre og Romsdal»: 

1. Sunndal kommune mener at elever med ungdomsrett og elever med voksenrett fra 

Sunndal voksenopplæring må tas med i vurderingen av det fremtidige elevgrunnlaget 

ved Sunndal vgs. Sunndal er en flerkulturell kommune med 9,3 % med innvandrer-

bakgrunn i befolkningen. Utdanning og arbeid er viktige suksesskriterier for god 

integrering og økonomisk selvstendighet for innvandrere.             

2. Innen studiespesialisering må det fremdeles være muligheter for fordypning både i 

realfag og i språk/samfunnsfaglig retning.  

3. Forslaget om et nytt tilbud i Automatiseringsfaget (VG3) innen elektrofag er positivt og 

støttes fullt ut. Hydro Aluminium Sunndal er hjørnesteinsbedriften i Sunndal og dette er 

et tilbud som er etterspurt bl.a. av Hydro. 

4. Sunndal kommune vil på det sterkeste fraråde en reduksjon fra 27 til 15 elevplasser 

innen VG1. Teknikk og industriell produksjon. Dette er et utdanningstilbud som er 

særdeles viktig for Hydro Sunndal.  

5. Sunndal kommune vil på det sterkeste anbefale at bygg- og anleggsteknikk opprett-

holdes som utdanningsprogram ved Sunndal vgs. Bygg- og anleggsnæringen sysselsetter 

ca 300 personer og er den 3. største næringen i Sunndal etter industri og varehandel. 

Dette er således en viktig aktør i næringslivet i Sunndal. Tilbudsstrukturen ved skolen 

bør gjenspeile dette. Næringen selv rapportere om et udekket behov for fagarbeidere 

innen bygg og anlegg. Dersom tilbudet faller bort i Sunndal forventer man at dette 

misforholdet vil øke. Ungdommenes utdanningsvalg bør også tillegg vekt. Skoleåret 

2015/2016 var det 26 elevplasser ved bygg og anleggsteknikk i Sunndal (og 14 elever 

ved Surnadal vgs). Dette har således vært et attraktivt tilbud blant ungdommen i 

Sunndal, både generelt og blant elever med innvandrerbakgrunn spesielt. 

6. Innen helse- og oppvekstfaget har VG2. Helsearbeiderfaget høyest prioritet for Sunndal 

kommune. Alderssammensetning blant kommunens innbyggere er bakgrunn for denne 

prioriteringen.  

     

Behandling i Kommunestyret - 05.10.2016  

Rådmann Randi Dyrnes orienterte innledningsvis og la fram følgende tillegg til innstillingens 

punkt 6: 

«Sunndal kommune gir en garanti til Sunndal vidaregåande skole om at kommunen vil stille 12 

lærlingeplasser (puljer på 6 hvert år) til disposisjon for helsefagarbeidere fra Sunndal 

vidaregåande skole. Eleven må vise interesse for utdanningen sin, ha begrenset fravær og bestått 

alle fag.» 

 

 



Representantene Erling Outzen, SV, og Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende tilleggsforslag 

(markert i rødt) fra AP og SV:  

«Til pkt 1 

Sunndal kommune mener at Elever med ungdomsrett og elever med voksenrett fra Sunndal 

voksenopplæring må tas med i vurderingen av det fremtidige elevgrunnlaget ved Sunndal vgs. 

Sunndal er en flerkulturell kommune med 9,3 % med innvandrer-bakgrunn i befolkningen. 

Utdanning og arbeid er viktige suksesskriterier for god integrering og økonomisk selvstendighet for 

innvandrere. Sunndal kommune mener at man på nasjonalt nivå må ta med søkere med 

voksenrett i beregnings og finansieringsgrunnlaget, på samme måte som ungdomsretten når 

man dimensjonerer linjetilbudene ved de videregående skolene.  

 

Til pkt 2  

Innen studiespesialisering må det fremdeles være muligheter for fordypning både i realfag og i 

språk/samfunnsfaglig retning. Dimensjoneringa på studiespesialisering må derfor være på 

minst 40 elever per trinn.  

 

Til pkt 3 
Forslaget om et nytt tilbud i Automatiseringsfaget (VG2 og 3) innen elektrofag er i tråd prioritert 

satsing Kompetanse for framtida i Sunndal kommunes næringsplan Hydro Aluminium 

Sunndal er hjørnesteinsbedriften i Sunndal og dette er et tilbud som er etterspurt bl.a. av 

Hydro og Storvik. Om dette tilbudet ikke blir etablert ved Sunndal VGS så må det legges til 

rette for samarbeid mellom Surnadal VGS og Sunndal VGS om tilbudet. 
 

Til pkt 5 

Sunndal kommune vil på det sterkeste anbefale at bygg- og anleggsteknikk opprett-holdes som 

utdanningsprogram ved Sunndal vgs. Bygg- og anleggsnæringen sysselsetter ca 300 personer og er 

den 3. største næringen i Sunndal etter industri og varehandel. Dette er således en viktig aktør i 

næringslivet i Sunndal. Tilbudsstrukturen ved skolen bør gjenspeile dette. Næringen selv rapportere 

om et udekket behov for fagarbeidere innen bygg og anlegg. Dersom tilbudet faller bort i Sunndal 

forventer man at dette misforholdet vil øke. Ungdommenes utdanningsvalg bør også tillegg vekt. 

Skoleåret 2015/2016 var det 26 elevplasser ved bygg og anleggsteknikk i Sunndal (og 14 elever ved 

Surnadal vgs). Dette har således vært et attraktivt tilbud blant ungdommen i Sunndal, både generelt 

og blant elever med innvandrerbakgrunn spesielt. Vi viser til at byggenæringen i Sunndal 

garanterer at alle elever som fullfører og består VG2 i byggfag, og som søker læreplass i 

Sunndal, vil få tilbud om læreplass. 
 

Til pkt 6 

Innen helse- og oppvekstfaget har VG2. Helsearbeiderfaget høyest prioritet for Sunndal kommune. 

Alderssammensetning blant kommunens innbyggere er bakgrunnen for denne prioriteringen. 

Sunndal kommune er likevel sterk imot nedleggelse av VG2 BU-arbeider. Kommunen trenger 

fagarbeidere innen området og gir en garanti til Sunndal VGS om at kommunen vil stille 4 

lærlingeplasser (pulje på 2 hvert år) til disposisjon for barne- og ungdomsarbeiderfaget fra 

Sunndal VGS.» 

 

 

VOTERING: 

Forslaget fra SV og AP ble satt opp imot innstillingen og votert over punktvis.  Voteringen fikk 

følgende resultat: 

- Forslaget til punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 

- Forslaget til punkt 2 ble enstemmig vedtatt. 

- Forslaget til punkt 3 ble enstemmig vedtatt. 

- Forslaget til punkt 5 ble enstemmig vedtatt. 

- Forslaget til nytt punkt 6 ble enstemmig vedtatt. 



Til slutt ble det votert over innstillingen med de vedtatte endringsforslagene, som ble enstemmig 

vedtatt. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

1. Sunndal kommune mener at Elever med ungdomsrett og elever med voksenrett fra 
Sunndal voksenopplæring må tas med i vurderingen av det fremtidige elevgrunnlaget ved 
Sunndal vgs. Sunndal er en flerkulturell kommune med 9,3 % med innvandrer-bakgrunn i 
befolkningen. Utdanning og arbeid er viktige suksesskriterier for god integrering og 
økonomisk selvstendighet for innvandrere. Sunndal kommune mener at man på nasjonalt 
nivå må ta med søkere med voksenrett i beregnings og finansieringsgrunnlaget, på samme 
måte som ungdomsretten når man dimensjonerer linjetilbudene ved de videregående 
skolene.  
 

2. Innen studiespesialisering må det fremdeles være muligheter for fordypning både i realfag 

og i språk/samfunnsfaglig retning. Dimensjoneringa på studiespesialisering må derfor 
være på minst 40 elever per trinn.  
 

3. Forslaget om et nytt tilbud i Automatiseringsfaget (VG2 og 3) innen elektrofag er i tråd 
prioritert satsing Kompetanse for framtida i Sunndal kommunes næringsplan Hydro 
Aluminium Sunndal er hjørnesteinsbedriften i Sunndal og dette er et tilbud som er 
etterspurt bl.a. av Hydro og Storvik. Om dette tilbudet ikke blir etablert ved Sunndal VGS så 
må det legges til rette for samarbeid mellom Surnadal VGS og Sunndal VGS om tilbudet. 
 

4. Sunndal kommune vil på det sterkeste fraråde en reduksjon fra 27 til 15 elevplasser 
innen VG1. Teknikk og industriell produksjon. Dette er et utdanningstilbud som er 
særdeles viktig for Hydro Sunndal.  
 

5. Sunndal kommune vil på det sterkeste anbefale at bygg- og anleggsteknikk opprett-holdes 
som utdanningsprogram ved Sunndal vgs. Bygg- og anleggsnæringen sysselsetter ca 300 
personer og er den 3. største næringen i Sunndal etter industri og varehandel. Dette er 
således en viktig aktør i næringslivet i Sunndal. Tilbudsstrukturen ved skolen bør gjenspeile 
dette. Næringen selv rapportere om et udekket behov for fagarbeidere innen bygg og 
anlegg. Dersom tilbudet faller bort i Sunndal forventer man at dette misforholdet vil øke. 
Ungdommenes utdanningsvalg bør også tillegg vekt. Skoleåret 2015/2016 var det 26 
elevplasser ved bygg og anleggsteknikk i Sunndal (og 14 elever ved Surnadal vgs). Dette har 
således vært et attraktivt tilbud blant ungdommen i Sunndal, både generelt og blant elever 
med innvandrerbakgrunn spesielt. Vi viser til at byggenæringen i Sunndal garanterer at alle 
elever som fullfører og består VG2 i byggfag, og som søker læreplass i Sunndal, vil få tilbud 
om læreplass. 
 

6. Innen helse- og oppvekstfaget har VG2. Helsearbeiderfaget høyest prioritet for Sunndal 
kommune. Alderssammensetning blant kommunens innbyggere er bakgrunnen for denne 

prioriteringen.  Sunndal kommune gir en garanti til Sunndal vidaregåande skole om at 
kommunen vil stille 12 lærlingeplasser (puljer på 6 hvert år) til disposisjon for 
helsefagarbeidere fra Sunndal vidaregåande skole. Eleven må vise interesse for 
utdanningen sin, ha begrenset fravær og bestått alle fag.  Sunndal kommune er likevel 
sterk imot nedleggelse av VG2 BU-arbeider. Kommunen trenger fagarbeidere innen 



området og gir en garanti til Sunndal VGS om at kommunen vil stille 4 lærlingeplasser 

(pulje på 2 hvert år) til disposisjon for barne- og ungdomsarbeiderfaget fra Sunndal VGS. 
 

 

 

PS 61/16 Reguleringsplan for Øksendalsøra - kommunehusområdet - 
klagebehandling 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre imøtekommer ikke klagen på vedtatt reguleringsplan for Øksendalsøra – 

kommunehusområdet fra beboere/rettighetshavere på Øksendalsøra datert 19. juni 2016.   

Sunndal kommunestyre imøtekommer ikke klagen på vedtatt reguleringsplan for Øksendalsøra – 

kommunehusområdet fra Fortidsminneforeningen, Nordmøre lokallag datert 27. juli 2016 

Saksbehandlingen anses som tilfredsstillende og det er ikke framkommet nye momenter som gjør 

at saken må behandles på nytt.  

 

Behandling i Kommunestyret - 05.10.2016  

Representanten Steinar Husby, V, ba om å få vurdert sin habilitet med bakgrunn i at hans far er 

part i saken.  Steinar Husby ble erklært inhabil, jf. Forvaltningslovens § 6, 1. ledd b), og fratrådte 

under behandlingen. 

 

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende endringsforslag: 

«Sunndal kommunestyre imøtekommer klagen på vedtatt reguleringsplan for Øksendalsøra av 19. 

juni 2016.10.05 Sunndal kommunestyre imøtekommer klagen på vedtatt reguleringsplan for 

Øksendalsøra av 27. juli 2016.» 

 

VOTERING: 

Forslaget ble satt opp imot innstillingen.  Forslaget falt med 3 mot 23 stemmer for innstillingen. 

 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre imøtekommer ikke klagen på vedtatt reguleringsplan for Øksendalsøra 
– kommunehusområdet fra beboere/rettighetshavere på Øksendalsøra datert 19. juni 2016.   

Sunndal kommunestyre imøtekommer ikke klagen på vedtatt reguleringsplan for Øksendalsøra 
– kommunehusområdet fra Fortidsminneforeningen, Nordmøre lokallag datert 27. juli 2016 

Saksbehandlingen anses som tilfredsstillende og det er ikke framkommet nye momenter som 
gjør at saken må behandles på nytt.  

 

 

 

PS 62/16 Forvaltningsplan for store rovdyr i region 6 - Melding om revidering - 
innspill til oppstartsmeldingen 

Rådmannens innstilling 



Sunndal kommunestyre ber om at det blir lagt vekt på følgende innspill til arbeidet med revisjon 

av forvaltningsplan for store rovdyr i region 6: 

  
1. Hensynet til nasjonalt viktige kulturlandskap må vises igjen i revidert 

forvaltningsplan slik at det blir mulig å opprettholde Det utvalgte kulturlandskapet; 
Fjellgardane og seterdalane i Øvre Sunndal. 

2. Enkeltindivid av jerv som gjør skade må tas ut for å begrense skadeomfanget senere 
år. 

3. I revidert forvaltningsplan for rovviltregion 6 må grensa for yngleområde for jerv ses 
i sammenheng med rovviltregion 3. Det bør lages en felles forvaltning og felles 
ynglemål i Snøhettaområdet og Reinheiemen /Breheimen, på tvers av fylkesgrenser 
og rovviltnemder.   

 

Behandling i Kommunestyret - 05.10.2016  

Ordfører Ståle Refstie la fram følgende tilleggsforslag fra AP: 

«Tillegg til rådmannens innstilling: 

4. Lisensjakt på og skadefelling av jerv må bli mer effektiv og profesjonell slik at uttaket 

samsvarer med bestandsmål, og at sannsynligheten for at skadedyr blir felt øker. 

5. Ulike ekstraordinære tiltak for å hindre rovdyrskade og –tap må kunne iverksettes og 

foregå samtidig, som for eksempel skadefelling av skadedyr samtidig med tidligsanking 

av beitedyr. 

6. Jerv utenom yngleområder bør fortrinnsvis tas ut før yngling for å unngå hiuttak. 

7. Dagens yngleområder for gaupe i Møre og Romsdal må ikke utvides.» 

 

Representanten Erling Rød, FrP, la fram følgende tilleggsforslag: 

«Skuddpremie skal kunne benyttes for å øke interessen for jakt på uønskede rovdyr og redusere 

kostnader ved forvaltningen.  Jervjakta bør kunne pågå samtidig med reinsjakta.  Når det åpnes 

for lisenstelling eller anna jakt på rovdyr skal de aktuelle rovdyrene defineres som jaktbare med 

jakttid og dermed tillatt med skuddpremie.» 

 

VOTERING: 

- Det ble først votert over innstillingen, som ble enstemmig vedtatt. 

- Deretter ble det votert over tilleggsforslaget fremmet av ordføreren, som ble enstemmig 

vedtatt. 

- Deretter ble det votert over tilleggsforslaget fra Erling Rød, som falt med 6 mot 21 

stemmer. 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre ber om at det blir lagt vekt på følgende innspill til arbeidet med revisjon 
av forvaltningsplan for store rovdyr i region 6: 

  



1. Hensynet til nasjonalt viktige kulturlandskap må vises igjen i revidert 

forvaltningsplan slik at det blir mulig å opprettholde Det utvalgte kulturlandskapet; 

Fjellgardane og seterdalane i Øvre Sunndal. 

2. Enkeltindivid av jerv som gjør skade må tas ut for å begrense skadeomfanget senere 

år. 

3. I revidert forvaltningsplan for rovviltregion 6 må grensa for yngleområde for jerv ses 

i sammenheng med rovviltregion 3. Det bør lages en felles forvaltning og felles 

ynglemål i Snøhettaområdet og Reinheiemen /Breheimen, på tvers av fylkesgrenser 

og rovviltnemder.   

4. Lisensjakt på og skadefelling av jerv må bli mer effektiv og profesjonell slik at 

uttaket samsvarer med bestandsmål, og at sannsynligheten for at skadedyr blir felt 

øker. 

5. Ulike ekstraordinære tiltak for å hindre rovdyrskade og –tap må kunne iverksettes og 

foregå samtidig, som for eksempel skadefelling av skadedyr samtidig med 

tidligsanking av beitedyr. 

6. Jerv utenom yngleområder bør fortrinnsvis tas ut før yngling for å unngå hiuttak. 

7. Dagens yngleområder for gaupe i Møre og Romsdal må ikke utvides. 

 

 

PS 63/16 Kontrollutvalget i Sunndal - Bygging av ny ambulansestasjon på 
Sunndalsøra - utbetaling av tilskudd 

Kontrollutvalgets innstilling 

1. Kommunestyret er meget lite tilfreds med håndteringen av den kommunale 
økonomiske prosessen vedrørende bygging av ny ambulansestasjon.  Det påpekes 
overfor rådmannen at denne saken må benyttes som lærdom for videre arbeid med 
kommunens kvalitetssystemer.   

 
2.  Kommunestyret bestiller en juridisk vurdering av følgende forhold: 

 
2.1. Helse & Sosialbygg Sunndal AS sin plikt til å dokumentere merutgifter ved 

samlokalisering med Distriktsmedisinsk senter i Mongstugata, jf. vedtak i sak PS 
03/2013, pkt. 3 i Økonomi og planutvalget den 22.01.2013, vedtak i sak PS 
70/2015, pkt. 3 i kommunestyret den 02.09.2015 og vedtak i sak PS 14/16, pkt. 4 
i kontrollutvalget den 15.04.2016. 
 

2.2. Helse & Sosialbygg Sunndal AS sin plikt til å tilbakebetale hele eller deler av 
utbetalt beløp på 1 mill. kr som følge av pkt. 1 ovenfor. 
 

2.3. Kommunens grunnlag for fakturering av asfaltering til Helse & Sosialbygg 
Sunndal AS på bakgrunn av vedtak i sak PS 70/2015, pkt. 4 i kommunestyret den 
02.09.2015. 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 05.10.2016  

Setterådmann Knut Haugen deltok under behandlingen av saken. 

 



Ordfører Ståle Refstie foreslo å erklære representanten Erling Rød, FrP, inhabil i saken med 

henvisning til behandlingen i kontrollutvalget, der Erling Rød ble erklært inhabil med bakgrunn i 

at Sunndal Næringseiendom AS, hvor Rød sitter som styremedlem, har på et tidspunkt vært 

involvert i saken.  Representanten Erling Rød ble erklært inhabil med 24 mot 3 stemmer, jf. 

Forvaltningslovens § 6, 2. ledd, og fratrådte under behandlingen. 

Under debatten ble det reist habilitetsspørsmål om representantene Bjørn Røkkum og Marit 

Hjellmo, som er ansatt i henholdsvis kommunalteknisk tjeneste og plan-, miljø- og 

næringstjenesten.  Bjørn Røkkum og Marit Hjellmo ble erklært inhabil, jf. Forvaltningslovens § 

6, 2. ledd, og fratrådte under behandlingen. 

Det var etter dette 24 voterende. 

 

Representanten Lusie Gjersvoll, AP, la fram følgende tilleggsforslag fra AP og SV: 

«Betingelsene for tilskudd kr 1.000.000 utbetalt til Helse & Sosialbygg Sunndal AS viser seg 

vanskelig / umulig å få dokumentert iht. krav i tidligere vedtak. Beløpet kan imidlertid 

sannsynliggjøres, og betraktes som et framforhandlet rundsum flyttetilskudd til utbygger, som 

anses nødvendig for å få lagt bygget til sentrum.  Utførte asfaltarbeider ved ambulansestasjonen 

anses som en jobb som er gjort av Sunndal kommune for egen regning, og tidligere krav rettet 

mot Helse & Sosialbygg Sunndal AS anses for avsluttet.   

 

Kommunestyret vil videre be rådmannen om - å kvalitetssikre rutinene for håndtering av 

tilskuddsutbetalinger, og legge fram resultatet av dette arbeidet senest 31.03.2017. - å vurdere 

behovet for en mer detaljert rutine for kostnadshåndtering i selvkostområdet, og rapportere 

status senest 31.03.2017.» 

 

VOTERING: 

Det ble foretatt en punktvis avstemming med følgende resultat: 

- Innstillingens punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 

- Innstillingens punkt 2 falt med 8 mot 16 stemmer. 

- Tillegget fra AP og SV ble vedtatt med 16 mot 8 stemmer. 

 

 

Kommunestyret har etter dette fattet slikt vedtak: 

 

 

Vedtak: 

Kommunestyret er meget lite tilfreds med håndteringen av den kommunale økonomiske 
prosessen vedrørende bygging av ny ambulansestasjon.  Det påpekes overfor rådmannen at 
denne saken må benyttes som lærdom for videre arbeid med kommunens kvalitetssystemer.   
 
Betingelsene for tilskudd kr 1.000.000 utbetalt til Helse & Sosialbygg Sunndal AS viser seg 
vanskelig / umulig å få dokumentert i henhold til krav i tidligere vedtak. Beløpet kan imidlertid 
sannsynliggjøres, og betraktes som et framforhandlet rundsum flyttetilskudd til utbygger, som 
anses nødvendig for å få lagt bygget til sentrum.  Utførte asfaltarbeider ved 
ambulansestasjonen anses som en jobb som er gjort av Sunndal kommune for egen regning, og 
tidligere krav rettet mot Helse & Sosialbygg Sunndal AS anses for avsluttet.   



 
Kommunestyret vil videre be rådmannen om - å kvalitetssikre rutinene for håndtering av 
tilskuddsutbetalinger, og legge fram resultatet av dette arbeidet senest 31.03.2017. - å vurdere 
behovet for en mer detaljert rutine for kostnadshåndtering i selvkostområdet, og rapportere 
status senest 31.03.2017. 
 

 

 

PS 64/16 Kontrollutvalget i Sunndal - Plan for forvaltningsrevisjon 2016-2019 

Kontrollutvalgets innstilling 

Kommunestyret godkjenner kontrollutvalgets forslag til Sunndal kommunes plan for 
forvaltningsrevisjon for perioden 2016-2019, og gir kontrollutvalget fullmakt til å prioritere 
mellom tema som er beskrevet i planen.  
 

Behandling i Kommunestyret - 05.10.2016  

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner kontrollutvalgets forslag til Sunndal kommunes plan for 
forvaltningsrevisjon for perioden 2016-2019, og gir kontrollutvalget fullmakt til å prioritere 
mellom tema som er beskrevet i planen.  
 

 

 

PS 65/16 Kontrollutvalget i Sunndal - Plan for selskapskontroll for Sunndal 
kommune 2016-2019 

Kontrollutvalgets innstilling 

Kommunestyret godkjenner kontrollutvalget sitt forslag til Sunndal kommunes plan for 
selskapskontroll for perioden 2016-2019. 
 
Kontrollutvalget gis fullmakt til å prioritere selskap og selskap som ikke er tatt inn i planen, 
dersom utvalget finner dette nødvendig. 
 

Behandling i Kommunestyret - 05.10.2016  

Ordfører Ståle Refstie og representanten Erling Rød, FrP, ble erklært inhabil med bakgrunn i at 

de sitter i styret for henholdsvis Sunndal Næringsselskap AS og Sunndal Næringseiendom AS, 

som kan være aktuelle for selskapskontroll, jf. forvaltningslovens § 6, 2. ledd.  Refstie og Rød 

fratrådte under behandlingen.  Varaordfører Janne Merete Rimstad Seljebø tiltrådte som ordstyrer. 

 

Under debatten ble det også reist habilitetsspørsmål mot representanten Jorunn Silseth, som sitter 

som varamedlem i styret for Todalsfjordprosjektet.  Jorunn Silseth ble erklært inhabil, jf. 

Forvaltningslovens § 6, 2. ledd, og fratrådte under behandlingen. 



 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner kontrollutvalget sitt forslag til Sunndal kommunes plan for 
selskapskontroll for perioden 2016-2019. 
 
Kontrollutvalget gis fullmakt til å prioritere selskap og selskap som ikke er tatt inn i planen, 
dersom utvalget finner dette nødvendig. 
 

 

 

PS 66/16 Godkjenning av nasjonal rammeplan for kulturskolen 

Rådmannens innstilling 

Sunndal kommunestyre vedtar «Rammeplan for kulturskolen – Mangfold og Fordypning» som grunnlag 

for driften og utviklingen av Sunndal kulturskole. 

 

Behandling i Teknikk-, miljø- og kulturutvalget - 22.09.2016  

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget sluttet seg enstemmig til rådmannens innstilling. 

 

Teknikk-, miljø- og kulturutvalget fremmer slik innstilling til kommunestyret. 

Sunndal kommunestyre vedtar «Rammeplan for kulturskolen – Mangfold og Fordypning» som grunnlag 

for driften og utviklingen av Sunndal kulturskole. 

 

 

Behandling i Kommunestyret - 05.10.2016  

Kulturskolerektor Ingemar Andersson orienterte innledningsvis. 

 

 Innstillingen fra teknikk-, miljø- og kulturutvalget ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Sunndal kommunestyre vedtar «Rammeplan for kulturskolen – Mangfold og Fordypning» som grunnlag 

for driften og utviklingen av Sunndal kulturskole. 

 

 

 

PS 67/16 Søknad om godkjenning av økt avgift for bomvegen Steinbrua - Stortela 
i Grødalen 

Rådmannens innstilling 



Kommunestyret godkjenner at Gammelsetervegen veglag v/Tore Engen, Sandegt. 3, 6600 

Sunndalsøra, øker avgiften på bomvegen Steinbrua – Stortela til kr. 50 for enkeltturer og til kr. 

500 for årskort.  

Det settes som en forutsetning at bompengeinntektene bare skal brukes til drift og vedlikehold av 

vegen, og at det sørges for en betryggende ordning for innkreving av bompengene.  

 

Behandling i Økonomi- og planutvalget - 20.09.2016  

Økonomi- og planutvalget sluttet seg enstemmig til innstillingen. 

 

 

Økonomi- og planutvalgets innstilling til kommunestyret: 

Kommunestyret godkjenner at Gammelsetervegen veglag v/Tore Engen, Sandegt. 3, 6600 

Sunndalsøra, øker avgiften på bomvegen Steinbrua – Stortela til kr. 50 for enkeltturer og til kr. 

500 for årskort.  

Det settes som en forutsetning at bompengeinntektene bare skal brukes til drift og vedlikehold av 

vegen, og at det sørges for en betryggende ordning for innkreving av bompengene.  

 

 

Behandling i Kommunestyret - 05.10.2016  

Økonomi- og planutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

 

Vedtak: 

Kommunestyret godkjenner at Gammelsetervegen veglag v/Tore Engen, Sandegt. 3, 6600 
Sunndalsøra, øker avgiften på bomvegen Steinbrua – Stortela til kr. 50 for enkeltturer og til kr. 
500 for årskort.  

Det settes som en forutsetning at bompengeinntektene bare skal brukes til drift og vedlikehold 
av vegen, og at det sørges for en betryggende ordning for innkreving av bompengene.  

 

 


